

26 october, 2024
La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Guillaume Richard

BRAND AMBASSADOR



Discovering cannabis in 2005, Guillaume has been captivated by the plant ever since. Based in both Switzerland and France, Guillaume started his professional cannabis career by opening a company in Switzerland specializing in the production, extraction, and manufacturing of cannabis-derived products in 2017. In 2019 he expanded into France, developing a franchise of educational and pedagogical concept stores around cannabis. Developing vape, hash, extracts, oils, and soon to be developing gummies, Guillaume is an expert in the legal market in France, and well aware of the challenges in this industry. Passionate about this plant, he encourages responsible self-cultivation and education to reduce stigma, inviting everyone to learn and find natural products suited to their personal well-being.



www.mrasrq.com

26 octobre 2024

La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Guillaume Richard

AMBASSADEUR DE LA MARQUE



Découvrant le cannabis en 2005, Guillaume est depuis captivé par la plante. Basé à la fois en Suisse et en France, Guillaume a commencé sa carrière professionnelle dans le cannabis en ouvrant une entreprise en Suisse spécialisée dans la production, l'extraction et la fabrication de produits dérivés du cannabis en 2017. En 2019, il s'est étendu en France, en développant une franchise de concept stores éducatifs et pédagogiques autour du cannabis. Développant la vape, le hasch, les extraits, les huiles, et bientôt les gommes, Guillaume est un expert du marché légal en France, et bien conscient des enjeux de cette industrie. Passionné par cette plante, il encourage l'auto-culture responsable et l'éducation pour réduire la stigmatisation, invitant chacun à apprendre et à trouver des produits naturels adaptés à son bien-être personnel.



www.mrasrq.com